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Mondelinge vraag van Mevr. SIRTAINE : Het beheer van het Wolvendaelpark en de 
andere Ukkelse parken.

Mevr. Sirtaine herinnert eraan dat het Wolvendaelpark op 9 juli 2024 schade opliep door het 
slechte weer dat onder meer aile gemeentes van het Brusselse Gewest trof.

Het park moest worden gesloten voor het publiek en de toegang is nog steeds gedeeltelijk 
beperkt, in tegenstelling tôt aile andere getroffen Brusselse parken, die nu toegankelijk zijn.

(n het Wolvendaelpark wordt nog steeds gewerkt aan ontruimingen en de veiligheid van het 
park. De gemeente Ukkel heeft deze taak toevertrouwd aan gemeentelijke teams en een extern 
bedrijf, gezien de omvang van de opdracht.

Betekent dit dat het gemeentebestuur niet over de nodige middelen beschikt om dit of andere 
gemeentelijke parken goed te beheren?

Is de gemeente in staat om al haar parken (binnen een redelijke termijn) te beheren? Is de 
gemeente van plan om bepaalde parken te regionaliseren door een beroep te doen op Leefmilieu 
Brussel?

Schepen De Brouwer herinnert zich de buitengewone aard van de storm van afgelopen zomer. 
Geen enkele gemeente had flexibeler kunnen reageren dan Ukkel als ze geconfronteerd werd met een 
fenomeen van deze omvang, vooral omdat het Wolvendaelpark een beschermd gebied is.

In théorie is voor het kappen van een dode boom in een beschermd park een 
stedenbouwkundige vergunning nodig. In feite kostte het enige tijd om de formaliteiten af te handelen 
met de Commissie voor Monumenten en Landschappen om 60 bomen direct na de storm veilig te 
stellen, en om een aanvraag voor een bouwvergunning voor te bereiden om meer dan 150 bomen in 
het bovenste deel van het park veilig te stellen.

Geen enkele gemeente die met dezelfde situatie te maken had, had zonder onderaannemer 
gekund. In feite wordt er vaak een beroep gedaan op onderaannemers voor routineonderhoud: 
sommige schoonmaakwerken, snoeien, bepaalde rioleringswerken, schoonmaken van beekjes, 
plaatsen van omheiningen, verwijderen van bepaalde vuilnisbakken, enz. worden uitbesteed.

De vertragingen die in dit geval zijn vastgesteld, ondanks de coôrdinatie-inspanningen, zijn 
hoofdzakelijk te wijten aan het beschermde karakter van de site en de beperkingen die worden 
opgelegd door de naleving van de wet inzake overheidsopdrachten.

Er is geen verzoek tôt regionalisering van dit gebied ingediend. Het beheer van de sites 
Kauwberg en La Sauvagère, die specifieke problemen opleveren, werd weliswaar overgenomen door 
Leefmilieu Brussel maar we mogen niet uit het oog verliezen dat het Gewest zich in een financiële 
situatie bevindt die niemand ontgaat.


